
Ouderen Belangen Vereniging (OBV) Abcoude – Baambrugge

Verslag Algemene Ledenvergadering 2023

Datum: 23 maart 2023
Locatie: Het Dorpshuis Baambrugge
Aanwezig: 6 bestuursleden en 35 leden
Afmeldingen: Cor Burggraaf, Fam. Birkhoff, Liesbeth Hengelveld, Gina Pietersen,

Fam. van Drie en Fam. Kolenberg.

1. Opening voorzitter
Voorzitter Dick Kok opent de vergadering om 16.30 uur en heet eenieder welkom op 
deze vergadering. 

2. Mededelingen
Dick noemt een aantal vermeldingswaardigheden over 2022 tot heden zoals o.a.:
 Kettinggesprek 4x per jaar 
 Marktaandeel van de OBV
 Gouderdom Nieuwjaarsdiner 
 Activiteiten Het Sporthuis Abcoude 
 OBV-Uitje 
 Interessante artikelen van de penningmeester 
 Berichten uit de commissies Verkeer&Vervoer en Bouwen&Wonen en Zorg
 Tekeningen van Willem Zwaard 
 Oude foto’s van Ton Pepping
 In memoriam Ap Mensink, Jan Godschalk en Annet v.d. Most
 Valpreventie
 Verplichte rookmelders 
 Sint Nicolaasfeest
 Onderzoek naar AED’s en de a.s. EHBO workshop
 Openstaande vacatures, secretariaat en penningmeester 

3. Vaststelling verslag ALV van 12-05-2022
De leden geven goedkeuring aan dit verslag. Met dank aan de notulist Joska Hoppe

4. Verslag de kascontrolecommissie van het jaar 2022
Bert van Walbeek en Frank Borreman hebben de cijfers gecontroleerd en 
goedgekeurd. Zij adviseren de leden om decharge te verlenen aan de 
penningmeester. Met dit advies wordt door de ledenvergadering unaniem ingestemd.
Met dank aan Hans Aalders.

5. Benoeming lid en plaatsvervangend lid kascontrole commissie 2023
Bert van Walbeek en Frank Borreman treden af. Frans Snelderwaard en Wim 
Verbree stellen zich beschikbaar. Hans Jansen en Marian Koekenbier stellen zich 
beschikbaar als plaatsvervangend lid.

6. Vaststelling sociaal- en financieel jaarverslag
Vraag Ben Verbeeten: De bestuurskosten zijn aanzienlijk toegenomen. Wat is de re-
den hiervan? 
Antwoord: De kosten van de diverse commissies, bloemen en attenties, vergader-
kosten bestuur. De penningmeester zegt toe dit nog nader toe te lichten aan Ben 
Verbeeten. 
De leden geven goedkeuring aan beide verslagen van 2022 en deze worden dus 
vastgesteld. Met dank aan Dick Kok/Jan Popping en Hans Aalders.

7. Vaststelling begroting 2023
Hans Jansen: op de begroting staat een negatief saldo van 2200,- euro. Wat 
betekent dit voor de toekomst?  
Dick Kok: Met het voorstel van de verhoging van de contributie zal dit voor een deel 
gecompenseerd worden.
De kosten van het periodiek zijn ook verhoogd, maar de voorkeur gaat nog steeds uit
naar de papieren versie i.p.v. een digitale versie. Een verandering van papierkwaliteit
en minder exemplaren levert geen noemenswaardig voordeel op. 
De leden geven goedkeuring aan de begroting 2023 en deze wordt vastgesteld.

8. Vaststelling contributie 2024
Het bestuur stelt voor de contributie in 2024 te verhogen. 
Voor één persoon van € 10,- naar € 12,50 en voor twee personen op één adres van 
€ 15,- naar € 17,50.
1 lid is tegen en de overige aanwezige leden zijn voor. Het voorstel wordt 
aangenomen.
Edwin Reuling complimenteert het bestuur dat er heel lang geen contributieverhoging
heeft plaatsgevonden.

9. Aftreden/benoeming bestuurs-en commissieleden.
Marian Koekenbier treedt af als secretaris. Als dank voor haar inzet ontvangt zij 
hiervoor een cadeaubon.
Aftredend zijn volgens de statuten van de OBV: Jan Popping en Hans Aalders.
Jan Popping stelt zich herkiesbaar. Hans Aalders stelt zich herkiesbaar tot de 
volgende ledenvergadering. Frank Borreman heeft zich beschikbaar gesteld voor de 
functie penningmeester. Hiermee treedt hij af in de kascontrolecommissie. Frank zal 
de komende periode ingewerkt worden door Hans Aalders en zal aanwezig zijn bij de
komende bestuursvergaderingen.
Het secretariaat blijft vacant en de werkzaamheden daarvoor zullen voorlopig door 
Dick Kok worden waargenomen met hulp van de overige bestuursleden.

10. Goedkeuring van de leden voor aanpassing statuten en huishoudelijk 
reglement
Om hier besluitvorming voor te krijgen dient 2/3 deel van de leden aanwezig te zijn. 
Daar dit niet het geval is, moet deze vergadering gesloten worden en een nieuwe 
vergadering geopend worden. Dick Kok sluit de vergadering om 17.10 uur.
De voorzitter opent de nieuwe vergadering om 17.25 uur.
De aangeleverde opmerkingen van Ben Verbeeten zullen worden meegestuurd naar 
de notaris met de goedkeuring van de statuten.
Ed van Diest vraagt waarom sluiten en openen van de vergadering zo plaatsvindt, 
want er zijn dezelfde hoeveelheid personen aanwezig? De voorzitter geeft aan dat 
deze wijze van handelen conform de statuten is.
Anke de Graaf vraagt of de leden van de continuïteitscommissie niet benoemd 
moeten worden. De voorzitter antwoordt dat bij de nieuwe statuten het instituut als 
zodanig vermeld wordt. In voorkomend geval zullen dan nog leden benoemd moeten 
worden.
Dick Kok stelt voor om de goedkeuring van het huishoudelijk reglement af te voeren 
van de agenda en deze in de volgende jaarvergadering aan de orde te stellen. We 
gaan komend jaar verder met de oude versie van het huishoudelijk reglement.
Ben Verbeeten heeft een opmerking t.a.v. verandering naam. Hiermee kan je 
problemen krijgen met bv. de banken. Je zou dan zelfs een nieuwe rekening moeten 
openen. 
Antwoord Dick Kok: Bij de kamer van koophandel staan wij als OBV-Abcoude-
Baambrugge geregistreerd en deze naam is ook overgenomen door de notaris.
De leden van deze vergadering gaan akkoord met de aanpassing van de statuten.

11. Rondvraag
Ed van Diest: Bus 120 gaat niet meer naar het station Holendrecht. De nieuwe halte 
ligt veel verder van het ziekenhuis af. Kan de commissie V&V hier iets aan doen?
Antwoord Wim Verbree: Dit wordt door de provincie bepaald en hier kan de 
gemeente niets aan veranderen.
Cees Spanbroek: Kan er door de commissie V&V geen druk worden uitgeoefend? 
Johan Ostendorf geeft aan deze route een keer te ondernemen.

12. Sluiting
Met dank voor de aanwezigheid van de leden sluit Dick Kok om 17.35 uur de 
vergadering. Aansluitend wordt er door Frits een heerlijke maaltijd geserveerd.

Elly van Luijn en Joska Hoppe  


